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Ανέστειλαν τις συµβάσεις 
µε τον ΕΟΠΥΥ οι φυσικοθεραπευτές 
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Συνέντευξη: Άννα Πατρωνίδου 
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Ανέστειλαν τις συµβάσεις µε τον ΕΟΠΥΥ 
οι φυσικοθεραπευτές 
Μ 

I ε πενθήµερες επαναλαµβανόµενες 
I αναστολές των συµβάσεων µε τον 

I ΕΟΠΥΥ συνεχίζουν από τη ∆ευτέρα 21 
Οκτωβρίου τις κινητοποιήσεις τους οι φυσικοθεραπευτές 

όλης της χώρας, οι οποίοι προχώρησαν 
την Παρασκευή 18 Οκτωβρίου, σύµφωνα 

µε απόφαση της έκτακτης γενικής συνέλευσης, 
σε απεργιακή κινητοποίηση και διαδήλωση 
µπροστά στο υπουργείο υγείας, µετά την απόφαση 

του Ε.Ο.Π.Π.Υ να µειώσει την προϋπολογισθείσα 
δαπάνη φυσικοθεραπείας από τα 70 εκ. 

ευρώ για το έτος 2013 στα 49 εκ ευρώ. 

Οι φυσιοθεραπευτές µεταξύ άλλων διεκδικούν 
να µην γίνει καµιά µείωση του προϋπολογισµού 

του ΕΟΠΠΥ για την φυσικοθεραπεία, 
λένε όχι στο clawback και το Rebate, ζητούν 
άµεση πληρωµή των ληξιπρόθεσµων οφειλών 
καθώς και πληρωµή των µηνών του 2013, εντός 
του νόµου. 

Από την πλευρά του υπουργείου κατέστη 
σαφές ότι, µε το νέο προϋπολογισµό του ΕΟΠΥΥ 

θα ισχύσει νέος κωδικός για κάθε πάροχο, 
συνεπώς δεν υπάρχει φόβος για µη δίκαιη 
κατανοµή των πόρων. Ο κ. Γεωργιάδης επίσης 
δεσµεύθηκε ότι µετά το πέρας των εσωτερικών 
διαβουλεύσεων του υπουργείου Υγείας, για την 
κατανοµή των κονδυλίων για το 2013 και την 
εφαρµογή του claw back σ' αυτά, θα ενηµερωθεί 

ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσιοθεραπευτών. 
Ενώ δεν ανέλαβε καµιά δέσµευση ως προς 

τη χορήγηση επιδόµατος ανθυγιεινής εργασίας 
στους φυσικοθεραπευτές του δηµόσιου τοµέα. 

«Αδιανόητη n µείωση 
του προϋπολογισµού 
της φυσικοθεραπείας» 
«Αδιανόητη» χαρακτηρίζει την µείωση του προϋπολογισµού 

της φυσικοθεραπείας n πρόεδρος 
του περιφερειακού τµήµατος φυσιοθεραπευτών 

Έβρου- Ροδόπης - Ξάνθης, Τριανταφυλλιά 
Καµαργιάννη, υποστηρίζοντας πως, θα έχει 
αντίκτυπο στην βιωσιµότητα του επαγγέλµατος. 

Εστιάζοντας στα αιτήµατα n πρόεδρος του 
Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών Έβρου- Ροδόπης 
και Ξάνθης αναφέρει ότι «αυτά αφορούν στην 
άµεση καταβολή των δεδουλευµένων µας. Όχι 
όµως µόνο δεν έχουµε άµεση καταβολή των 
δεδουλευµένων, αλλά υπάρχουν και ληξιπρόθεσµες 

οφειλές τις οποίες δεν έχουµε πληρωθεί», 
διευκρινίζοντας ότι «οι ληξιπρόθεσµες 

οφειλές αφορούν στο 10% που παρακρατείται, 
προκειµένου αυτό να δοθεί όταν γίνει ο τελικός 
λογιστικός έλεγχος». Τα ποσά αναφέρονται για 
ορισµένους φυσιοθεραπευτές στα έτη 2010 και 

2011, ενώ το 2012 παρά το γεγονός ότι ο τελικός 
λογιστικός έλεγχος έχει γίνει, όπως καταγγέλλει 
n πρόεδρος του Περιφερειακού Τµήµατος «οι 
φυσιοθεραπευτές δεν έχουν πληρωθεί και για το 
2013 έχουν πληρωθεί τους µήνες Ιανουάριο, Φεβρουάριο 

και Μάρτιο, που σηµαίνει ότι είµαστε 
έξι µήνες απλήρωτοι». 

«Λέµε όχι στο Rebate και 
clawback» 
Οι φυσιοθεραπευτές αντιδρούν επίσης και στην 
ανακοίνωση που έγινε τον προηγούµενο µήνα 
από το Υπουργείο για rebate και clawback. «To 
υπουργείο µε τη χρησιµοποίηση των λέξεων 
Rebate και clawback ουσιαστικά αναφέρεται σε 
δύο «κουρέµατα» χρηµάτων. Συγκεκριµένα το 
Rebate σηµαίνει ότι θα γίνει κλιµακωτή έκπτωση 
για να δοθούν αυτά τα χρήµατα που µας χρωστάνε, 

ανάλογα µε το µέγεθος των τιµολογίων 

Τριανταφυλλιά Καµαργιάννη, 

«∆εχθήκαµε την απειλή ότι αν συνεχίσουµε 
την αναστολή θα µας πετάξουν έξω από τις 
συµβάσεις του ΕΟΠΥΥ» 
Κατά την διάρκεια της παρουσίας του υπουργού Υγείας κ. Αδωνι Γεωργιάδη σε τηλεοπτική 

εκποµπή τη ∆ευτέρα το βράδυ παρόντες ήταν και ο Πρόεδρος του Πανελλήνιου 
Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών καθώς και ένα µέλος του ∆Σ. Η κ. Καµαργιάννη χαρακτήρισε 

τον υπουργό «εριστικό ή και είρων» τονίζοντας «δεν είδαµε να έχει θετική 
διάθεση για το τι θα γίνει τελικά µε εµάς. Συγχρόνως καταγγέλλει ότι «δεχθήκαµε και 
απειλές ότι αν συνεχίσουµε την αναστολή θα µας πετάξει έξω από τις συµβάσεις µε 
τον ΕΟΠΥΥ. Είµαστε ελεύθεροι επαγγελµατίες που εξυπηρετούµε ένα µεγάλο αριθµό 
ασφαλισµένων. Μέχρι σήµερα ήταν δωρεάν n παροχή της φυσικοθεραπείας. Ο ΕΟΠΥΥ 
έχει 9,5 εκατοµµύρια ασφαλισµένους, δηλαδή καλύπτει το µεγαλύτερο µέρος των 
ασφαλισµένων και όπως καταλαβαίνετε είµαστε αποκλεισµένοι σε µια σύµβαση, από 
τη µια να εξυπηρετήσουµε τους ανθρώπους οι οποίοι αντιµετωπίζουν κάποιο πρόβληµα 

υγείας και από την άλλη να είµαστε απλήρωτοι. To τελικό συµπέρασµα είναι ότι 
την παροχή υγείας την παρέχουµε εµείς, «οι προµηθευτές», όπως µας χαρακτηρίζει το 
υπουργείο, ή οι πάροχοι υγείας, οι γιατροί, οι φυσικοθεραπευτές, γιατί δεν είµαστε 
µόνο εµείς απλήρωτοι, σαφώς είναι και οι υπόλοιποι πάροχοι. Τελικά όµως όλο αυτό 
σηµαίνει ότι δεν παίρνει κανείς το πολιτικό ρίσκο να πει ότι δεν πληρώσω τους παρόχους 

και θα κάνω αυτό που είναι να κάνω». Τέλος n κ. Καµαργιάννη ζητά την κατανόηση 
των ανθρώπων για τον αγώνα τους. 

«Είναι πολύ 
δύσκολη n κατάσταση, 

γιατί µε αυτό τον τρόπο 
θα γίνει µια περικοπή 
στα χρήµατα της τάξεως 
περίπου 70%. Από την άλλη 
στην τελευταία ανακοίνωση 
του ο Υπουργός ανέφερε 
ότι ο προϋπολογισµός του 
ΕΟΠΥΥ για το 2013 δεν ήταν 
70 εκατοµµύρια, όπως ήταν 
γνωστό, αλλά περίπου 4649 

εκατοµµύρια. Αυτό όµως 
το ποσό έχει καταναλωθεί 
µέχρι τον Ιούλιο, εφόσον 
είναι γνωστό πόσα χρήµατα 
έχουν δοθεί στον ΕΟΠΥΥ. 
Αυτό σηµαίνει ότι από τον 
Ιούλιο και µετά δεν θα 
πληρωθούµε» 

και το clawback αναφέρεται στο ποσό που έχει 
ξεφύγει από τον προϋπολογισµό. Σηµειωτέον 
ότι ο προϋπολογισµός του ΕΟΠΥΥ είναι ορισµένος 

όσον αφορά τις φυσικοθεραπείες, οπότε 
το clawback αναφέρεται στα χρήµατα που θα 
επιστρέψουµε ποσοστιαία στον ΕΟΠΥΥ. Είναι 
πολύ δύσκολη n κατάσταση, γιατί µε αυτό τον 
τρόπο θα γίνει µια περικοπή στα χρήµατα της 
τάξεως περίπου 70%. Από την άλλη στην τελευταία 

ανακοίνωση του ο Υπουργός ανέφερε ότι 
ο προϋπολογισµός του ΕΟΠΥΥ για το 2013 δεν 
ήταν 70 εκατοµµύρια, όπως ήταν γνωστό, αλλά 
περίπου 46-49 εκατοµµύρια. Αυτό όµως το ποσό 
έχει καταναλωθεί µέχρι τον Ιούλιο, εφόσον είναι 
γνωστό πόσα χρήµατα έχουν δοθεί στον ΕΟΠΥΥ. 
Αυτό σηµαίνει ότι από τον Ιούλιο και µετά δεν θα 
πληρωθούµε», αναφέρει n κ. Καµαργιάννη. 

Στο πλαίσιο αυτό οι φυσιοθεραπευτές ανέστειλαν 
τις συµβάσεις µε τον ΕΟΠΥΥ από τη ∆ευτέρα 

αρχικά για µια εβδοµάδα, ενώ οι κινητοποιήσεις 
θα έχουν κυλιόµενη µορφή. 

Στις καλένδες και το επίδοµα 
ανθυγιεινής εργασίας 
Όσον αφορά στο επίδοµα ανθυγιεινής εργασίας 

στους φυσικοθεραπευτές του δηµόσιου 
τοµέα παρά τις θετικές διαβεβαιώσεις που 
είχαν δοθεί n κ. Καµαργιάννη κάνει γνωστό ότι 
δεν έχει αποδοθεί ακόµα και ότι το όλο θέµα 
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εστιάζεται στον τρόπο µε τον οποίο θα δοθεί 
και συγκεκριµένα αν δοθεί από το υπουργείο 
Οικονοµικών ή το Υγείας. 

«To µόνο θετικό ο ξεχωριστός 
κωδικός κάθε παρόχου» 
Κάθε πάροχος υγείας σύµφωνα µε τα ανακοινωθέντα 

από τον Υπουργό Υγείας θα έχει δικό του 
κωδικό, ο οποίος απαιτείται για την καταχώρηση 
των παραπεµπτικών, βάσει των οποίων πληρώνονται 

οι πάροχοι υγείας από τον προϋπολογισµό 
που είναι προκαθορισµένος για κάθε έτος. «Σήµερα 

n κυβέρνηση συζητά για το 2014 και έχει καθορισθεί 
το ποσό το οποίο θα δοθεί στον ΕΟΠΥΥ. 

Ο δικός µας κωδικός ως παρόχων υγείας, είναι ο 
ίδιος µε αυτόν των ∆ιαγνωστικών Κέντρων που 
σηµαίνει ότι, ό,τι παροχές έχουν τα ∆ιαγνωστικά 
Κέντρα, µας συµπαρασύρουν. Εµείς γνωρίζουµε 
ότι τα ∆ιαγνωστικά Κέντρα έχουν υπέρβαση του 
προϋπολογισµού τους της τάξεως του 63%, ενώ 
εµάς είναι περίπου στο 17%, οπότε αν αποφασισθεί 

να γίνει το clawback στον ίδιο κωδικό, χωρίς 
να µας διαχωρίσει από τα ∆ιαγνωστικά Κέντρα, 
τα ποσοστά υπέρβασης του προϋπολογισµού θα 

«Πραγµατικά n αξία 
της φυσικοθεραπείας 
από τα 15 ευρω που ήταν 
µεικτά έφθασε στα 3,5 
ευρω. Όταν έρχεται ένας 
ασθενής σε εµάς δεν 
µπορούµε να παζαρέψουµε 
το είδος, δεν γίνονται αυτά 
τα πράγµατα θα πρέπει 
να παρέχουµε υγεία και 
µάλιστα αξιοπρεπώς. Με 
αυτό τον τρόπο χάνεται 
και n αξιοπρέπεια του 
φυσικοθεραπευτή και 
το κυριότερο κρίνεται 
n βιωσιµότητα του 
φυσικοθεραπευτηρίου. 
Στη Ροδόπη έκλεισαν 
δύο φυσικοθεραπευτήρια 
έχουµε µουσουλµάνους 
συναδέλφους που φεύγουν 
στην Τουρκία για να κάνουν 
φυσικοθεραπευτήρια και 
να δουλέψουν εκεί. To ίδιο 
βέβαια συµβαίνει και σε 
άλλες πόλεις» 

κατέβουν γύρω στα 50 και θα το δεχθούµε όλοι. 
Εµείς ζητάµε να µην υπάρχει ενιαίος κωδικός και 
είναι µια υπόσχεση που µας τη δώσανε από το 
υπουργείο την Παρασκευή. Μας υποσχέθηκαν 
ότι θα ξεχωρίσουν οι κωδικοί και κάθε πάροχος 
θα έχει το δικό του κωδικό. Έτσι θα φαίνονται οι 
πραγµατικές δαπάνες της κάθε παροχής υγείας. 
Είναι το µόνο θετικό στην όλη κατάσταση». 

«Στη Ροδόπη έκλεισαν δύο 
φυσικοθεραπευτήρια» 
Εξαρχής το περιφερειακό τµήµα Έβρου -Ροδόπης- 

Ξάνθης ήταν υπέρ των απεργιακών κινητοποιήσεων 
εξ αρχής γιατί, όπως υποστηρίζει n κ. 

Καµαργιάννη, «πραγµατικά n αξία της φυσικοθεραπείας 
από τα 15 ευρω που ήταν µεικτά έφθασε 

στα 3,5 ευρω. Όταν έρχεται ένας ασθενής σε 
εµάς δεν µπορούµε να παζαρέψουµε το είδος, 
δεν γίνονται αυτά τα πράγµατα θα πρέπει να παρέχουµε 

υγεία και µάλιστα αξιοπρεπώς. Με αυτό 
τον τρόπο χάνεται και n αξιοπρέπεια του φυσικοθεραπευτή 

και το κυριότερο κρίνεται n βιωσιµότητα 
του φυσικοθεραπευτηρίου. Στη Ροδόπη 

έκλεισαν δύο φυσικοθεραπευτήρια έχουµε µουσουλµάνους 
συναδέλφους που φεύγουν στην 

Τουρκία για να κάνουν φυσικοθεραπευτήρια και 
να δουλέψουν εκεί. To ίδιο βέβαια συµβαίνει και 
σε άλλες πόλεις». 
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